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Havajac postao zakleti Srbin  
Djuen Snej, automehaničar iz Honolulua, napustio je rajsko ostrvo na Pacifiku i došao u Čačak da živi u 
ljubavi i pravoslavnoj veri sa svojom izabranicom Vesnom  

 

 
Zakleti Srbin: Djuen Lazar Snej i njegova supruga Vesna Biorac (Foto G. Otašević) 

Čačak – Djuen Snej (46), automehaničar iz Honolulua, od Srba je uzeo pravoslavlje za veru, 
Vidovdan za slavu i Vesnu za nevestu. Zbog svoje izabranice je napustio rodne Havaje i posao u 
Perl Harburu i danas je Čačanin, doduše sa tek dvadeset dana staža. 

– U duši, ja sam Srbin – kaže nam razgovetno, naravno, na srpskom jeziku. Sa izabranicom će, 
dodaje, od ponedeljka započeti petrovdanski post. Iščekuje da mu Vesna nađe posao u nekom 
čačanskom servisu za popravku auta i navikava se na svoje novo ime – Lazar. 

Vesna Biorac upoznala je svog supruga putem Interneta i moglo bi se reći da je to bila ljubav na 
prvi „klik”. 



– Studirala sam teologiju, bavim se slikanjem ikona i od toga živim, provela sam sedam meseci u 
manastiru Žiča i nije mi bilo stalo do neke veze samo radi veze. Čekala sam čoveka za kojeg bih 
se udala, i upoznala sam ga prošlog oktobra, na globalnoj mreži. Razgovarali smo i gledali se 
preko monitora. Već početkom decembra odletela sam u Honolulu i ostala kod Djuena do 
februara – priča nam Vesna, dodajući da je tada, pre četiri meseca, njihova veza došla do životne 
raskrsnice: 

– Nisam mogla da se prilagodim zapadnjačkom načinu života, Lazar je to razumeo i odlučili smo 
da zajedno pređemo u Čačak. Ja sam se vratila prva da ovde pripremim venčanje a on je ostao 
još tri meseca, da bi sredio svoje poslove. 

U Vesninu galeriju ikona „Perivoj”, u centru Čačka, došao je u majici sa četiri ocila na levoj 
strani grudi, a levu ruku krasila je tetovaža urađena na Havajima: istetoviran srpski grb i reči 
„Srbija u mom srcu”. 

Venčali su se 16. maja u crkvi u selu Surduk, između Beograda i Novog Sada. Službu na 
venčanju držao je Vesnin duhovni otac Vojislav Bilbija, starešina srpske crkvene opštine u 
Roterdamu i ispovednik naših zatvorenika u Sheveningenu, koji u Surduku ima kuću. 

– Otac Vojo nije pristalica veza preko Interneta, ali za ovu kaže da je čudo božije. Neobično je 
da čoveka koji vam potpuno odgovara nađete na sasvim drugom kraju planete, i još da on toliko 
voli moju zemlju – ističe Vesna. 

A Djuenov ulazak u „srpsku priču” započeo je pre deset godina. U gradu Honoluluu je u to 
vreme postojala srpska kolonija koja je imala osamdesetak ljudi. Oni su, tokom bombardovanja 
NATO-a naše zemlje, organizovali protestna okupljanja, a Djuen im se pridružio. Svoje nove 
poznanike je zamolio da ga nauče nekim uobičajenim frazama srpskog jezika. 

– Ti ne možeš da naučiš srpski, jer si glupi Amerikanac – odgovorili su mu, peckajući ga, ali bez 
zlobe. 

I tada se kod Havajćanina probudila crta karaktera koja je bila prva duhovna spona sa našim 
narodom – inat. Počeo je pasionirano da krstari Internetom i čita sve što je mogao da nađe o 
Srbiji i Srbima. 

– Godinama čitam „Politiku” na Internetu, zato što su vaši tekstovi uvek ozbiljni i sadržajniji 
nego u drugim novinama. Ja vam se divim kao narodu, šta ste samo sve proživeli pod Turcima i 
u Prvom svetskom ratu – iskren je Djuen. 

Kruna dotadašnjeg posvećenja našoj kulturi i tradiciji dogodila se 2007: te godine umolio je 
vladiku zapadnoameričkog Maksima da ga ispita i pokrsti tokom svoje posete Honoluluu, a 
ceremonija je obavljena u grčkom hramu. Tako je Djuen napustio katoličku veru i prešao u 
pravoslavlje. Nadao se, kaže, imenu Dušan, zbog sličnosti sa svojim imenom, ali Dušana nema 
među svecima i zaštitnicima. Zato je postao Lazar, po caru i svetitelju, a Vidovdan mu je 
određen za krsnu slavu. 



Gvozden Otašević 

----------------------------------------------- 

Drugi srpski zet iz Amerike 

U Čačku živi još jedan srpski zet iz Amerike, Teksašanin Robert Tejlor (79). On se još 1956. 
oženio Čačankom Katarinom Vranić, a veći deo bračnog života proveli su u SAD. U našu zemlju 
vratili su se 1997, kada su mnogi odavde odlazili ili o tome maštali. 

I Tejlor je 1992. prešao u pravoslavnu veru, dobivši naše ime Nikola. 

 
[objavljeno: 12/06/2009]  

    
 
Marija , 11/06/2009, 18:25 

Dobro nam dosao zete!Evo dokaza da su dobri ljudi sreca na ovom svetu, kako rece nas Mesa 
Selimovic!Neka vam je srecan bracni zivot!I neka su dobrodosli svi dobronamerni ljudi na svetu!  
 
 

Peter RV , 11/06/2009, 19:12 

Dobro dosao Djuein (Dusan?). Vesna (congratulation sister) te je valjda upozorila da ovdje ima 
svakojakih 'Srba' od kojih se bolje cuvat. Taj tvoj tatuaz (i jos cirilicom)... ako te vidi Kandicka 
ili Biserko... Upozorio sam te.  
 
 

iz Jocine birtije , 11/06/2009, 19:16 

Posle mesec dana sam otkrio kaze Tosa da ona moja bivsa cim se rastanemo ona dzada kuci pa 
pretraga preko interneta da nisi mozda bio ljubomoran pita ga Mita taman posla kad sam cuo da 
se spadjala sa Jocom tri dana se nisam treznio od srece joj kako je ovo romanticno kaze Bogdan 
a dal znas Toso kako je stupila u kontakt sa Jocom znam kaze Tosa jedne noci preklane dok je on 
spremo birtiju usunjala se unutra i zakljucala vrata al iznutra.  
 
 

Kragujevcanka , 11/06/2009, 19:18 

Sve najbplje Vesni i Lazaru.Zelim mu da o Srbiji i Srbima isto misli i posle 10-20 godina.Mozda 
ce jednog dana da postane gradonacelnik Cacka.Nista nije nemoguce.  
 
 

citalac , 11/06/2009, 19:20 

Bravo Politika!!!!! Odlicna prica.  
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VELEIZDAJA , 11/06/2009, 19:33 

Kada Eskim, Papuanac, Mongol... predju u pravoslavlje: to je slavno delo! Predje li Srbin u neku 
drugu religiju - VELEIZDAJA!!!  
 
 

darko , 11/06/2009, 20:00 

Kakav je smisao da neko prihvati bilo koju vrstu religije,ako se ljudi i dalje na ovoj planeti 
ponasaju ,kao najveci licemeri i protuve?Prihvatiti religiju znaci i praktikovati istu.Ne kradi,ne 
lazi,ne pozeli zenu bliznjeg svog itd.Da li neko to praktikuje?Saka ljudi na ovoj planeti imaju 
ono ljudsko bozansko u sebi.Danas kad neko prica o Bogu nije normalan,pa na planeti zive duse, 
koje su izgleda dosle iz pakla i dobile priliku da ucine nesto za sebe,a one i dalje zive u smecu i 
blatu materijalnog sveta.Planetom vladaju mafijasi,licemeri i prave demonske protuve.Svi to 
vide,a niko ne reaguje.A znate li zasto,zato sto smo mi isti kao oni,mali 
demoni,alkohol,kocka,droga,kurvanje,ubijamo zivotinje,tj.masakar nad njima radimo i zderemo 
ih.Nema vise prave familije,svi svakog varaju,muzevi zene i obrnuto.Deca rastu uz polulude 
roditelje ,koji se uvek busaju u prsa kako su veliki,pravoslavci,katolici ili bilo sta drugo,a 
ponasaju se kao protuve.Psuju,puse,piju,drogiraju se itd i kad sutra cuju da su im deca narkomani 
ili alkosi cude se.Nema na ovoj planeti skoro vise uopste pravih vernika,sve je to isfolirano i 
prestiza radi.A i komentator pre mene je u pravu;kada neko prihvati pravoslavlje,taj je lav i 
Srbin,a kad neki Srbin se zainteresuje za neku drugu vrstu znanja,mozda i vece znanje od 
Hriscanstva,odma ga razapinjete,kao izdajicu i onog ko je prodao veru za veceru.Nije li to malo 
nenormalno?Nezelim da kazem nista ruzno,a ni lepo o tom coveku,ali ako je zaista dobra dusa,pa 
njoj je onda svejedno kako veruje u Boga.Tolerancija,samilost,ljubav,paznja prema svim zivim 
bicima pa i zivotinjama,pa i ona su Bozanska kreacija ne za klanje vec za ljubav.Sve religije 
pozivaju na to i ravnopravnost.Medjutum na ovoj planeti,svi laju na sve i oce da se kolju u ime 
Boga.E pa nazdravlje vi i religije.  
 
 

ALOHA , 11/06/2009, 20:02 

prijatelju, budi nam srechan u Srbiji. Svako dobro tebi i tvojima.  
 
 

I sta sad reci , 11/06/2009, 20:06 

posle @ darko , 11/06/2009, 20:00 U pravu je 100%.  
 
 

simonida , 11/06/2009, 20:06 

Boze kakvih divnih ljudi i kakvih neobicnih, zapravo, kako kaze otac Voja, koji je i sam bozji 
covek,nesto posebno,prica po volji bozjoj!  
 
 

milan jovanovich, 11/06/2009, 20:30 

Eto, otvorih da citam Politiku jutros i clanak o vama. Drago mi je da smo se upoznali, barem i na 
kratko(kod nase Dare u Waikiki). Zelim vam sve najbolje u zivotu. Aloha o'e  



 
 

Milanko , 11/06/2009, 20:45 

Да наравно... кад било ко пређе у православље он не мења свој национални идентитет већ 
остаје православни Монгол, Папуанац, Француз итд. А Србин кад узме другу веру он се 
аутоматски утапа у туђу околину, и губи свој идентитет те постаје Американац, Француѕ... 
Православна вера не тера човека да се отресе свог идентитета! Да није наше православне 
вере не би ни постојала наша дијаспоре,а око кога се иначе окупљају наши људи у 
расејању? Па око својих парохија и српских друштава у оквиру Српске православне 
цркве... Поздрав ѕа новопечени срећни пар!  
 
 

Nikola , 11/06/2009, 21:13 

Dajem im maksimalno 6 meseci u Srbiji, posle će otići odavde...  
 
 

Goran obradovich, 11/06/2009, 21:19 

Cestitam,zelim im puno dece i da im brak traje 100 godina !  
 
 

miliana vucic, 11/06/2009, 21:51 

Sve najlepse bracnom paru. Zaista prelepa prica. Ljudi sa Havaja su mnogo ljubazni i tolerantni. 
Ko jednom obidje Havaje, uvek pozeli da ponovo dodje. Srbija ima svoje lepote, ima i kod nas 
dobrih ljudi, i trebamo biti ponosni sto ljudi zele da budu deo srpskog cilima.  
 
 

tomi , 11/06/2009, 21:56 

Blago nama, ceo svet nas voli.  
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